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https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022__E4_B8_83_E

4_B8_AA_E8_8B_B1_E8_c96_646179.htm 汉语中的绕口令是将

声、韵、调极易混淆的字交叉重叠，编成句子，说快了容易

发生错误。美国人也说绕口令。英语绕口令，无论从练习口

齿的伶俐性还是了解英语语言的特点来说，都是一个极好的

素材。 1. Sixty-six sick chicks 2. The sixth sick sheik’s sixth sheep

’s sick。 3. She sells seashells by the seashore。 4.Amidst the mists

and coldest frosts, with barest wrists and stoutest boasts, he thrust his

fist against the posts, and insists he sees the ghosts。 5. Betty Botter

bought a bit of butter, "But," she said, "this butter is bitter, if I put it in

my batter, it will make my batter bitter, but a bit of better butter will

make my batter better, "So Betty Botty bought a bit of better butter,

and it makes her batter better。 6.Theophilus Thistle, the

thistle-sifter, sifted a sieve of unsifted thistles. If Theophilus Thistles,

where is the sieve of unsifted thistles Theophilus Thistle, the

thistle-sifter,sifted。 7.My father and mother went through thick and

thin together.(此乃练习英语Th 咬舌音的绝句！) 更多推荐：

#0000ff>日积月累学口语:创业者背得滚瓜烂熟的8句话

#0000ff>与老外聊天 让你的口语“活”起来 #0000ff>教你说一

口最时尚的英语口语 100Test 下载频道开通，各类考试题目直

接下载。详细请访问 www.100test.com 


